
Sab� � contreaz�pe Borug
<i> Motul crede ca cei de la Jiul se simt cu musca pe caciula si de aceea il ataca Boruga asa de vehement
in presa  . Antrenorul lui Gaz Metan Medias crede ca Gazul are sanse mari sa promoveze la finele
actualului sezon . Sabau spuna ca blaturile sunt inca prezente in divizia B</i><br />  <br />  Antrenorul
lui Gaz Metan Medias, Ioan Ovidiu Sabau, a replicat, ieri, atacurilor din presa venite din partea celor de la
Jiul, in special din partea antrenorului Gigi Boruga. Sabau a dezvaluit, ieri, in exclusivitate pentru Ziarul
Obiectiv, ca l-a considerat pe Boruga un prieten. <br />  Sabau spune ca el nu a pronuntat niciodata
cuvantul Jiul Petrosani cand s-a referit la meciuri strategice.  "Dupa meciul de la Satu Mare, am spus ca
este foarte greu in ritmul acesta cum castiga Jiul sa mai ai sanse foarte mare la promovare. De asemenea
am mai spus ca Jiul are prima sansa si asta pentru ca au un lot foarte bun si echipa pe masura. Eu nu vad
unde este acuzatia mea de blat. Nu mai vreau sa discut de meciuri aranjate pentru ca atunci cand am
discutat mi-am facut multi dusmani. stim cu totii ca se intampla astfel de meciuri strategice dar nu vrem
sa recunoastem" , a spus ieri Sabau. <br />  <br />  <b>Recunoaste ca nu a confirmat ca antrenor</b><br
/>  Sabau s-a ferit sa-i raspunda lui Boruga in ceea ce priveste valoarea sa ca antrenor, dar ii readuce
aminte acestuia ca il credea un prieten, dar si ca, dupa ce Gazul nu a cedat punctele in fata Jiului, in
sezonul trecut, l-a sunat si l-a felicitat pentru corectitudine.  "Eu cred ca un antrenor devine valoros abia
dupa cinci ani. Incerc sa ma perfectionez. E adevarat ca nu am confimat prea mult ca sunt un antrenor
valoros. Eu trebuie sa confirm, are dreptate. Mai e mult pana sa devin bun tehnician. Ma afecteaza insa
alta acuza a lui Gigi Boruga si va explic ce si cum. Dupa meciul cu Jiul m-a sunat din spitalul unde era
internat. L-am sunat mereu atunci sa vad cum se simte pentru ca el a fost bun cu mine si va marturisesc ca
dansul a dorit mult atunci ca eu sa preiau UTA Arad. Il sunam destul de des pentru ca atunci cand esti
bolnav e bine sa sti ca anumiti oameni te apreciaza si eu l-am apreciat mult pe antrenorul Gigi Boruga. In
sezonul trecut si m-a felicitat pentru ca am fost corect la meciulb Gazului de la Petrosani. M-a sunat si
m-a felicitat spunandu-mi �Nelutu te felicit pentru ca ai fost asa cum te stiu. Un om corect care nu se
preteaza la murdari. Ori acum se contrazice singur" , a mai spus ieri Sabau. <br />  <br />  <b>Sabau: 
"Cred ca e o razbunnare" </b><br />  Motul nu s-a ferit, ieri, sa afirme ca poate fi la mijloc si un fel de
razbunare si-l provoaca pe Boruga sa faca publice dovezile ca el nu a promovat pe drept cu U Cluj. 
"Sincer nu stiu ce sa mai zic. Inclin sa cred ca e o razbunare. Daca are dovezi ca am facut meciuri
strategice atunci Gigi Boruga sa le faca publice. Eu zic ca a facut acele declaratii la suparare si pe undeva
sa se scuze. Mai pot sa cred ca cei de la Jiul se simt cumva cu musca pe caciula, din moment ce se ia de
mine si declara astfel de lucruri public. Inca odata, repet. Eu nu am acuzat Jiul ca face blaturi. Nu stiu de
ce sar asa in sus. Nu inteleg" , afirma antrenorul Gazului.<br />  <br />  <b>Vrea curatenie in  "B" 
</b><br />  Actualul antrenor al Gazului este convins ca in divizia B se fac aranjamente si inca mai sunt
meciuri trucate. Motul crede in sansa echipei sale la promovare si spera sa ajunga in divizia A, in
premiera ca antrenor cu echipa medieseana.  "Nu sunt eu cel care sa faca ordine in fotbalul din divizia B.
Altii trebuie sa intervina si la nivelul acesta sa faca ordine. E frumos sa vezi meciuri ca FC Rapid- FC
Arges sau FCM Bacau-Steaua. Asta este linia pe care trebuie sa merga tot fotbalul" , a conchis antrenorul
mediesenilor.<br />  <br />  Dragos POPESCU
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